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Referat Fællesbestyrelse 7.nov. 2023 
Kl. 17.00-19.00 
 
Deltagere  
Formand Anja Kjelde Andersen 
Næstformand Tina Højager-Hvolbæk 
Medlemmer: Elevrådsrepræsentanter, Jeanette Holt Schmidt, Lise Kirkeby, Rocia Meedom, 
Michael Mogensen, Kim Larsen, Liselotte Sloth Brogner, Thomas Sølvsten, Trine Sanchez, Lau 
Sørensen, Naja Falsig 
 
Afbud: Michael, Naja, Anja , Rocia 
Ref: Lau  
Mødet afholdes i personalerummet på skolen.  
Forplejning: Skolen sørger for mad -Vi hjælpes ad med at sætte bordene i hestesko, så vi kan se 
skærmen. Vi spiser undervejs, når det passer ift. dagsorden 
 

Punkt Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden er godkendt 

2.  Nyt fra elevrådet v. elevrødderne 

Herunder mobilpolitik 

-Elevrådsformand og næstformand har 

været til fælles elevrådsmøde i Herning. 

Forslag om fælleskabstime – hvor det 

handler om det sociale og være fælles om 

ting. Elevrådet arbejder videre med det. 

-Elevrådet fremlagde deres arbejde med 

mobilpolitik. Elevrådet synes det går 

meget godt med ikke at bruge 

telefonerne.  

-Elevrådet skal på næste møde komme 

med et færdigt udkast på næste 

fællesbestyrelsesmøde. Herunder hvordan 

de vil arbejde med mobilpolitik blandt 

eleverne og hvilke konsekvenser der skal 

være hvis politikken ikke bliver overholdt. 

3. Ledelsesnyt v. Naja & Trine  

herunder personalenyt 

Børnehus: 

-Går godt i børnehuset. Der er stor 

efterspørgsel i vuggestuen og der er givet 

dispensation til 14 vuggestuepladser i 

stedet for 10 

-Nebula (et sprog koncept) er startet op 

-Førskolegruppe startes op efter jul 
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-Dagplejer bliver fremover organiseret i et 

distrikt på tværs af hele kommunen. 

SFO: 

-Intet 

Skole: 

-IT strategien blev vendt og vi drøftede 

udmelding om at indskolingen skal dele 

computere igen. 

 

4. Tour de bestyrelse v. Kim & Lise Rigtigt godt oplæg om digitalisering, IT og 

sociale medier 

- pointer fra Imran Rashid 

-Når vi bruger skærm, skal det være 

bevidst og formålsstyret. Det sker ofte 

ikke i dag. 

-Styrer man følelser, styrer man adfærd 

-Tænk hvis vi formes af andre mennesker 

og ikke teknologi. 

-Vi er gartnere for vores børn (vi har 

ansvaret for vores børns udvikling og er 

rollemodeller for dem) 

 

Mobilfriskole.dk 

 

-Søvn har stor betydning for indlæring. 

Måske den største enkeltfaktor for 

undervisningsparathed. (sammen med 

mad) 

-Vi nedsætter en arbejdsgruppe der skal 

arbejde med IT og digitaliseringsPrincip for 

skolen. Lise, Jeanette. Vi satser på at der 

kan fremlægges noget på næste møde. 

5. Forældremøde/workshop i børnehuset 

v. Trine/Lise 

Forældremødet i børnehuset er lavet om, 

så det foregår i mindre grupper. Fedt at 

personalet bragte deres faglighed i spil. 

Det foreslås at forældre deles ind efter 

grupper. Skær ned på antallet af emner og 

giv lidt mere tid til de enkelte.  
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6. Trivselsundersøgelse v. Lau Trivselsundersøgelsen blev fremlagt og 
drøftet. 

7 Antimobbestrategi – 
udsendt/gennemlæst på forhånd 
(input/ændringer sendes til Tina inden 
mødet)  

Antimobbestrategien blev godkendt i den 
form den har i dag. 

8. Principper - udsendt/gennemlæst på 

forhånd 
(input/ændringer sendes til Tina inden 
mødet)  

Princip for skolemad                 – Udgår 

Princip for skolemadsordning   – Udgår 
Børnehusets kostvejledning      – Udgår 

Princip for lektiehjælp               – Udgår 

 

De resterende principper gennemgås 

fremadrettet med forretningsorden som 

det første. 

9. Drøftelse samlæsninger Det blev drøftet hvordan samlæsninger 

fremadrettet skal fungere som en enhed 

og hvordan Fællesbestyrelsen kan 

understøtte dette. 

Forslag om at ændre profilteksten på 

hjemmesiden så samlæsning tydeligt 

fremgår. 

10. Kommende punkter til dagsordenen -Fokuspunkt fra forældre – skærm? 

-Samarbejdsmodel ad-hoc-udvalg? 

-Hvordan arbejder vi med det gode 

forældremøde? 

-It/Digitaliseringsprincip 

-Hvordan arbejder vi med profilen for 

børnehus og skole. 

11. Facebook-opslag – kort tekst om dagens 

indhold laves i plenum 

 

12. Godkendelse af referat v. underskrift  

13. Næste ordinære møder  Ad hoc-møder, 16/1, 11/3, 10/4, 4/6 
Thomas Sølvsten har afbud 16/1, Iben 
indkaldes i stedet 
Jeanette har afbud 11/3 


